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Kære Borgmester 

Nedenstående ønskes besvaret jf reglerne for skriftlig besvarelse. 

Sprøjtegifte 

Enhedslisten vil gerne have en oversigt over hvilke kommunale arealer der fortsat sprøjtes med 

sprøjtegifte. 

Vi vil også gerne vide hvilke aftale der er lavet med landbrug, grundejere, (typisk grundejerforeninger) , 

Kolonihavers, boligforeninger og private udlejere om at undgå sprøjtegifte. 

Vi vil også gerne vide i hvilket omfang de kommunale institutioner er sprøjtefri, og andre offentlige og 

private institutioner i Århus kommune. 

Er der lavet aftale om sprøjtefrie arealer på private virksomheder i Århus kommune? 

 

Med venlig hilsen 

Keld Hvalsø. 

 


